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El director de la Fundació
UFEC, Pere Vilà, i el presi-
dent de la Federació Catala-
na de Ciclisme (FCC), Joa-
quim Vilaplana, han signat
unacordperalaretransmis-
sió d’esdeveniments ciclis-
tesendirecte,programatsen
elcalendarioficialdelaFCC.

L’objectiu de l’acord és
que totes les modalitats ci-
clistesadscritesa laFCCpu-
guin tenir la possibilitat
d’una cobertura de strea-
mingendirectea laplatafor-
madecontingutsdigitalspo-
liesportiusesportplus.tv.

Aquest acord permet con-
solidar lavocaciódelProjec-

teEsportplus.tvcomaplata-
forma multiesportiva així
com transversal de tot l’es-
port català, un ADN que la
converteix en única a nivell
mundial.

Actualment la Fundació
UFEC ha arribat a un acord
amb més de 20 federacions
esportives de Catalunya, fet
que suposa la possibilitat de
retransmetre més de 60 mo-
dalitatsdiferentsendirecte i
diferit a través de l’OTT de
l’esportcatalà,arribantaun
públicobjectiusuperiorales
100.000 persones estreta-
ment vinculades a cada
pràcticaesportiva H

començat amb una injecció de
moral molt gran. Em sento
molt bé, per tant estic molt
content i amb moltes ganes.
Hi ha nervis?
He de dir que els anys anteriors
em posava molt nerviós –i em
continua passant– però des de
fa un any he començat a
treballar amb el psicòleg, en
Xavi Domínguez, i m’ajuda a
conviure amb aquests nervis.
Això m’ha anat molt bé i és un
dels motius pels quals estic fent
els darrers bons resultats; ara
gestiono millor els nervis. Els
nervis sempre hi seran i qui
digui que no és un mentider,
així i tot pots conviure amb ells.
Per tant, és un dels grans
passos que he donat enguany.
Quins objectius et marques
de cara a aquests Jocs de
Pequín?
Fa quatre anys hi vaig anar a

participar i aquest any volem
anar a competir. Els darrers
resultats fan que tinguem les
expectatives molt altes.
L’ambició és molt gran i, tot i
que mai dic un número als
meus resultats, espero donar el
millor de mi.
Participaràs en la modalitat
d’eslàlom, és la teva
especialitat avui en dia?
Les coses sempre m’han sortit
millor en eslàlom, des de ben
petit. Sí que és cert que el meu
primer any potser tenia millors
resultats en gegant, però
després em vaig estancar molt,
sempre feia els mateixos punts
i amb l’eslàlom em vaig
començar a sentir més còmode.
Ho trobo més divertit perquè el
factor d’apartar els pals és més
entretingut i la veritat que se’m
donen millor les corbes curtes
que les llargues... quan tinc

molt de temps a la corba,
malament. Així doncs, he anat
a assegurar el tir!
D’altra banda, la preparació
prèvia als Jocs s’ha vist
condicionada per la covid-19
i també s’hi veurà el mateix
esdeveniment, que serà
sense públic... com ho has
viscut tot plegat?
La pandèmia ha condicionat
molt la preparació per als Jocs:
vaig agafar sobrepès i em vaig
haver de posar les piles en
transformar el meu cos i arribar
en unes condicions òptimes.
Pel que fa a la preparació i les
competicions prèvies s’han vist
condicionades per les
restriccions i ens hem hagut de
portar molt bé per no
contagiar-nos. El fet que no hi
hagi públic és una llàstima,
però som conscients de les
circumstàncies H

L’esquiador Quim Salarich (Vic,
1994) viurà els seus segons Jocs
Olímpics al certamen de Pequín
2022. A manca d’una setmana
perquè els jocs hivernals donin
el tret de sortida, Salarich es
mostra amb confiança i
convençut de millorar els
resultats de Pyeongchang
2018.
Com et trobes a les portes
d’aquests Jocs Olímpics?
Arribes en un gran estat de
forma...
La temporada ha començat de
manera espectacular. Hem
aconseguit dos resultats
històrics, que feia 40 anys que
no fèiem: dos top15 a la Copa
del Món el desembre passat, a
les dues primeres proves a més.
I per acabar-ho d’adobar, tot
just la setmana passada vaig fer
un bronze a la Copa d’Europa.
Així que la temporada ha

CICLISME

El ciclisme català se suma a la
plataforma Esportplus.tv

FUTBOL AMERICÀ

Cap de setmana ple de competicions
La Lliga Catalana Sènior,
la Femenina i l’estrena de
la Lliga Cadet omplen
l’agenda d’aquest cap de
setmana que ve, l’últim del
mes de gener. La
LCFA Sènior viu-
rà la seva segona
jornada, que ar-
rencarà dissabte a
les 5 de la tarda
amb el partit que
enfrontarà els
Riudoms Rebels
amb els Castell-
Platja d’Aro Ducs. Els al-
tres quatre partits es juga-
ran diumenge. Pel que fa a
la Lliga Catalana Femeni-

na, les Badalona Dracs
Girls i les Barberà Rookies
esveuranlescaresalMuni-
cipal de Montigalà, el diu-
menge a les 11h del matí.

Per últim, aquest dissabte
arrencarà la Lliga Catala-
na Cadet 2021/2022, amb la
participació de 9 equips H

ESPORTS D’HIVERN / ENTREVISTA A QUIM SALARICH

“Aquest any vaig als Jocs a competir”

Contacta’ns ara a
info@oficinadeclubs.cat

ASSESSORAMENTS GRATUÏTS
Comptable
Laboral
Fiscal
En matèria de subvencions

Jurídic
Assegurances
Càpsules i tallers formatius


	220128_MD_ufec.pdf (p.1)

